



Tiffany Wan 还晓彤

Counsel 资深高级律师

D 直线 +852 3628 9021
E 电邮 tiffany.wan@careyolsen.com

Tiffany is counsel in Carey Olsen's corporate, M&A and finance team in Hong Kong where she advises our Asia and PRC-based clients on a wide variety of offshore corporate transactional matters.

Tiffany's legal practice focuses on commercial and corporate finance transactions, including Hong Kong and US-based initial public offerings (IPOs), secondary securities offerings, restructurings (including schemes of arrangement), mergers and acquisitions, cross-border investments, fund-raising and fund finance transactions for both public and private companies, and other general corporate instructions.

Tiffany has acted for a broad range of corporations and financial institutions in the Asia-Pacific region with particular experience in acting for China-based issuers and strategic acquirers. She is fluent in English, Mandarin and Cantonese.

Career

Prior to joining Carey Olsen in 2021, Tiffany worked for two leading offshore law firms in Hong Kong for seven years, and was previously an associate in the corporate department of a US law firm in Hong Kong.

She was admitted as a solicitor in New South Wales, Australia in 2010 and is currently a Registered Foreign Lawyer with the Law Society of Hong Kong and a Bermuda Registered Associate with the Supreme Court of Bermuda.

Tiffany是香港公司业务、并购和金融团队的资深高级律师，为我们的亚洲和中国客户提供各种离岸公司交易事务的咨询。

Tiffany的业务专注于商业和公司融资交易，包括香港及美国的首次公开募股（IPO）、二次证券发行、重组（包括协议安排）、合并和收购、跨境投资、为上市及私人公司筹措资金和进行基金融资交易，以及其他一般公司指示。

Tiffany曾为亚太区的众多企业和金融机构提供法律服务，尤其为中国发行人和策略收购者提供法律服务方面拥有丰富经验。Tiffany能流利使用英语、普通话和广东话。

在2021年加入Carey Olsen之前，Tiffany曾在香港两间领先的离岸律师事务所工作了七年，以前也曾于香港一间美国律所任职公司业务团队的律师。

Tiffany在2010年取得澳洲新南威尔士州的律师资格，现为香港律师会的注册外地律师和百慕大最高法院认可的注册律师。



LOCATION 地点

/ Hong Kong SAR
香港特别行政区



LAWS PRACTISED 执业法律

/ Bermuda
百慕大群岛
/ British Virgin Islands
英属维尔京群岛
/ Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

/ Corporate
公司



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构